
RAIA MJSKA
W MOSE

Protokól nr 49/14
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Mosinie,

które odbylo się w dniu 23 stycznia 2014 r.,
w Sali Radnego Urzędu Miejskiego w Mosinie, p1. 20 Października 1

Posiedzenie otworzył o godz. 17.35 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy
Falbierski. W obradach udział wzięli członkowie wyżej wymienionej komisji stałej Rady
Miejskiej w Mosinie oraz goście według załączonej lisiy obecności.

PRZEBIEG POSIEDZENIA:
Przewodniczący obrad Jerzy Falbierski odczytał pismo Małgorzaty Rajkowskiej z dnia
17 stycznia 2014 r., które stanowi załącznik niniejszego protokołu.
Komisja Rewizyjna zapoznała się z obwieszczeniem Burmistrza Gminy Mosina z dnia
19 czerwca 2013 r. o ponownym wyłożeniu do publicznego wglądu projektu miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów części wsi Czapury
oraz z oświadczeniem Małgorzaty Rajkowskiej z 8 września 2013 r., z datą wpływu
do Urzędu Miejskiego w Mosinie w dniu 12.09.20 13 r.
Następnie wyżej wymieniona komisja stała Rady Miejskiej w Mosinie wraz z gośćmi
przeprowadziła dyskusję na temat przyczyn braku daty na obwieszczeniu Burmistrza Gminy
Mosina o ponownym wyłożeniu do publicznego wglądu projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla terenów części wsi Czapury, które ukazało się
na stronie internetowej Gminy Mosina oraz na temat sprawy przekazania do Urzędu
Miejskiego w Mosinie oświadczenia Małgorzaty Rajkowskiej z 8 września 2013 r.
Zastępca Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa Michalina Szeliga
udzieliła odpowiedzi na pytania radnej Małgorzaty Twardowskiej, które między innymi
dotyczyły: wskazania, gdzie powinno być wywieszone obwieszczenie o wyłożeniu projektu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego do publicznego wglądu w formie
papierowej; wskazania sposobu dokumentowania procedury planistycznej; wskazania,
czy Urząd Miejski w Mosinie nie sprawdza, co sołtys zrobił z przekazanym mu
obwieszczeniem w formie papierowej; wskazania, czy nie warto byłoby, aby sołtysi zwracali
obwieszczenie z adnotacją o terminie jego wywieszenia na tablicy ogłoszeń i zdjęcia z niej.
Komisja Rewizyjna wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję na temat potrzeby i możliwości
udostępniania mieszkańcom na stałe w internecie obwieszczeń planistycznych.
Zastępca Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa Michalina Szeliga
udzieliła odpowiedzi na pytania skarżącej Małorzata Rąjkowska, które między innymi
dotyczyły: wskazania, czy jest termin określony, na ile dni przed rozpoczęciem „wyłożenia”
danego projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, musi ukazać się
obwieszczenie. Zapewniła przy tym, że następne projekty miejscowych planów
zagospodarowania przestrzennego będą miały bezterminowy czas zamieszczenia w BlP-je.
Prowadzący obrady Jerzy Falbierski odczytał fragment punktu 3 uzasadnienia skargi
Małgorzaty Rąjkowskiej z dnia 21 listopada 2013 r. na Burmistrza Gminy Mosina,
znajdujący się na stronach 5 i 6 do słów: Urszulą Smatc.
Zastępca Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa Michalina Szelia
ustosunkowała się do stwierdzenia skarżącej Małgorzaty Rajkowskiej na temat jej słów,
że jest tylko urzędnikiem, a plan robi burmistrz oraz do odczytanego fragmentu skargi.
Radna Małgorzata Kaptur zwróciła uwagę na potrzebę i wagę zwyczajowego informowania
przez sołtysa w sposób na wsi przyjęty o projektach miejscowych planów zagospodarowania
przestrzennego oraz na nierealizowany przez Burmistrza Gminy Mosina obowiązek
sporządzania wieloletniego programu sporządzania planów miejscowych.
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Komisja Rewizyjna wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję na temat zorganizowanej
w Czapurach w dniu 6 listopada 2013 r. dyskusji publicznej dotyczącej projektu miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego we wsi Czapury oraz na temat zwyczajowego
powiadamiania mieszkańców przez Sołtysa Sołectwa Czapury.
Przewodniczący obrad Jerzy Falbierski zaproponował, aby na następne posiedzenie Komisji
Rewizyjnej został zaproszony Sołtys Sołectwa Czapury Waldemar Waligórski w celu
poinformowania w jaki sposób powiadamiał mieszkańców swoj ej wsi o dyskusji publicznej
na temat projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, z którym związana
jest skarga Małgorzaty Rąjkowskiej.
Komisja Rewizyjna przeprowadziła dyskusję w powyższej sprawie i w sprawie sposobu
skutecznego powiadamiania mieszkańców na temat projektów miejscowych planów
zagospodarowania przestrzennego.
Zastępca Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa Michalina Szeliga
wskazała na prawdopodobną przyczynę zmiany szerokości drogi w projekcie miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego, z którym związana jest przedmiotowa skarga.
Radna Małgorzata Twardowska zwróciła się z prośbą o udostępnienie uwagi, w wyniku której
nastapiła zmiana szerokości drogi w tym projekcie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego.
Komisja Rewizyjna wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję w powyższej sprawie i na temat
potrzeby rzetelnego informowania mieszkańców na każdym etapie procedowania
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.
Radna Maria Krause zwróciła się z prośbą, aby udzielać mieszkańcom w miarę konkretnych
informacji, zwłaszcza w przypadku, gdy ktoś ma mieć swój grunt zabrany na drogę,
czy na inny cel.
Komisja Rewizyjna przeprowadziła dyskusję w powyższej sprawie.
Zastępca Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa Michalina Szeliga
ustosunkowała się do fragmentu uzasadnienia skargi Małgorzaty Rajkowskiej z dnia
21 listopada 2013 r. na Burmistrza Gminy Mosina, dotyczącego dostępu do drogi posesji pani
Urszuli Smaic.
Komisja Rewizyjna wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję w powyższej sprawie.
Zastępca Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa Michalina Szeliga
ustosunkowała się do fragmentu uzasadnienia skargi Małgorzaty Rąjkowskiej z dnia
21 listopada 2013 r. na Burmistrza Gminy Mosina, dotyczącego dalszego przebiegu drogi
1KDZ, jej sensu, potrzeby i korzyści wynikających z jej powstania.
Komisja Rewizyjna wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję w powyższych sprawach.
Zastępca Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa Michalina Szeliga
ustosunkowała się do fragmentu uzasadnienia skargi Małorzaty Rajkowskiej z dnia
21 listopada 2013 r. na Burmistrza Gminy Mosina, dotyczącego powierzchni cmentarza
i prognozy oddziaływania na środowisko.
Komisja Rewizyjna wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję w powyższych sprawach.
W trakcie tej dyskusji, Salę Radnego opuściła radna Małgorzata Twardowska,
tak więc odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Rewizyjnej udział brało 4 jej
członków.
Radna Małgorzata Kaptur zwróciła uwagę na potrzebę nagrywania dyskusji publicznych
nad projektami miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego.
Zastępca Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa Michalina Szeliga
ustosunkowała się do możliwości wystajienia „nieścisłości” w prognozie oddziaływania
na środowisko projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, z którym
związana jest skarga Małgorzaty Rąjkowskiej.
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Zastępca Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa Michalina Szelia
ustosunkowała się do sprawy niezgodności zapisu dotyczącego placu do zawracania
na drodze wewnętrznej KDW z rysunkiem przedmiotowego projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego.
Komisja Rewizyjna wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję w powyższej sprawie i na temat
dróg wewnętrznych.
Zastępca Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa Michalina Sze1ia
ustosunkowała się do sprawy braku udostępnienia na urzędowej stronie internetowej
protokołu z trzeciej dyskusji publicznej nad przyjętymi rozwiązaniami w projekcie
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu wsi Czapury
wraz z prognozą oddziaływania na środowisko oraz braku oznaczenia na projekcie rysunku
planu magistrali wodnej 1200, na której ma przebiegać droga 1 KDZ i stref ochronnych dla tej
magistrali.
Komisja Rewizyjna wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję na temat przebiegu magistrali
wodnej na rysunku projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
w Czapurach.
Zastępca Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa Michalina Szelia
ustosunkowała się do sprawy niedostosowania się w przedmiotowym projekcie miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego do opinii AQUANET-u.
Komisja Rewizyjna przeprowadziła dyskusję w powyższej sprawie.
Następnie wyżej wymieniona komisja stała Rady Miejskiej w Mosinie ustaliła, że następne
swoje posiedzenie odbędzie w dniu 4 lutego br., o godz. 17.30.

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 20.50.

protokołował przewodniczył

Piotr Sokołowski Jerzy Falbierski
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